

E-mail- pcctemple@yahoo,com 9468 Broadway, Temple City, CA 91780

Praise Christian Church - Bulletin

基督徒讚美之家簡報

Date/日期: April 15, 2012

2012 Church Events/教會活動

Report of Easter Celebration

復活節慶祝活動報告

Dear all Christ brothers & sisters: 親愛的主內弟兄姐妹們平安:

Christians across the globe celebrate Easter, commemorating Jesus' resurrection from the grave. Our church also celebrated the Easter with the mainstream Christian church and was held on last Saturday. In fact, we had a great evening program together with serving the participants with delicious dumplings. The dumplings preparation started at 1:00 p.m. which was managed by our dedicated groups of Christ brothers and sisters. The dumplings tasting time was arranged from 6-7 p.m., accompanying with good Christian songs and music. The celebration activities were commenced on time at 7:00 p.m. We had an introduction of Easter Story with power point presentation. Then, we briefly introduced our church July Retreat to all participants in order to raise their interest to join us. With no exception, the 'Praise the Lord" dance team was able to heat up the church with Holy Spirit. Many of our church members demonstrated their extraordinary god's given talent to entertain the audience. We had Jenny, Michelle, Jessica to show their talent with god's blessings and we also had the young children to have a mime. The last magic show brought the celebration to the peak. Finally, we ended the celebration with a Chinese Christian song "今天可以不一樣", which carried with meaningful lyrics to touch the participants' heart. The celebration was finished on time at 9:00 p.m.

世界各地的基督徒慶祝復活節,紀念耶穌從死裡復活.我們的教會也同主流的 基督教教會一樣在上週六慶祝復活節.事實上, 我們和參與的弟兄姊妹有一 個很棒的晚會節目以及美味的餃子餐.

從下午 1:00 開始由弟兄姐妹費心盡力準備. 6-7 時在伴隨著美好的基督教歌曲和音樂下品嚐餃子.慶祝活動開始於下午 7:00,我們有投影片介紹復活節的故事.然後,我們簡要介紹教會七月退修會給所有弟兄姐妹,希望引起他們的興趣來參加. 沒有例外,"讚美操"團隊是能夠帶動聖靈充滿整個教會.我們的許多教會成員展示他們非凡來自神的天賦娛樂觀眾. 我們有 Jenny, Michelle, Jessica 展現才華與上帝的祝福,我們也有青少年的啞劇. 最後的魔術表演帶來了慶祝活動的最高潮. 最後,我們以一首意義深遠且觸動心靈旋律的中文基督教歌曲 "今天可以不一樣" 結束慶祝活動. 慶祝活動在晚上九時準時結束.





Other than these pictures shown, we had many more helpers to prepare the delicious dumplings 除了這些圖片中弟兄姐妹外,我們有了更多的幫手在準備美味的餃子





dumplings tasting time 弟兄姊妹們聚集在餐廳品

The dinning room was

crowed with people in

弟兄姊妹們聚集在餐廳品 嚐水餃





The Easter Story was presented with cartoons

Helen以投影片方式介紹 復活節的由來故事





July 7-8 Summer Retreat Promotion was presented

簡介本教會7月7-8日的 退修會,鼓勵大家參加





The "Praise the Lord" team heated up the church with holy spirit

在"讚美操"團隊帶動 下聖靈充滿整個教會





Jenny's solo singing with her guitar; Jessica's dance with soft Christian background music

Jenny吉他獨唱(左圖) Jessica舞蹈榮耀主(右圖)





Michelle and Gina's singing for 'Send me Lord" and the children brought the "Easter story" to the mime

Michelle和Gina合唱 "差遣我"

青少年表演復活節啞劇





The eye-sight testing game excited the audience and the disappearance of the "club 7" became a mystery in the Magic show

大家興奮的玩視力測試遊 戲和魔術表演 "黑梅花 7" 神秘失蹤





All audience danced and sang with the song "今天可以不一樣" to end our Easter celebration.

所有弟兄姊妹跳舞合唱"今天可以不一樣"結束我們慶祝復活節活動

New Administration - foureenth Report

行政報告 (14) E-mail - pcc_Adm@yahoo.com

JULY 7-8 SUMMER RETREAT

7月7-8日夏令退修會

Our Summer Retreat is confirmed and the programs, schedules and housing details will be provided. Your early registration is enable us to understand your housing and financial needs. Please visit our NEW web-page at "*Praise-Christian-Church.com*" The registration link has been posted on the front page of our web-page. If you have any questions, please contact Min, Sandra, Chen Mama, Eva and Ricky.

夏令退修會已確認,我們將提供相關計劃,行程安排和住房細節.你及早登記可讓我們了解你的住房和財務需求.請到我們的新網頁 "*Praise-Christian-Church.com*" 的首頁註冊.如果您有任何疑問,請聯繫 Ricky ,Min, Sandra,Eva和陳媽媽。